
 

 

Matsedel Grundskolan. - Vecka 49 
Måndag 02/12 
Julkorv, kokt potatis, kryddpepparsås 
Vegokorv, kokt potatis, kryddpepparsås 

Tisdag 03/12 
Vintersoppa med nötfärs, bröd, färskost 
Vintersoppa med bönor, bröd, färskost 

Onsdag 04/12 
Panerad fisk, potatismos, remouladsås 
Green nuggets, potatismos, remouladsås 

Torsdag05/12 
Pastasås med kyckling & ajvar, pasta 
Pastasås med soja & ajvar, pasta 

Fredag 06/12 
Elevens val 
 

Vecka 50 
Måndag 09/12 
Chili con carne, ris 
Chili sin carne, ris 

Tisdag 10/12 
Nobellunch, Stekt kycklinglårfilé, rostad potatis, dragonsås 
Vårrulle, rostad potatis, dragonsås 

Onsdag 11/12 
Kockens val av fiskrätt 
Kockens gröna val 

Torsdag 12/12 
Ost och skinksås, pasta 
Ost och broccolisås, pasta 

Fredag 13/12 
Lucia, Risgrynsgröt, bröd, pålägg, satsumas 
Kockens vegoval 

Vecka 51 
Måndag 16/12 
Höstgryta med kebab, kokt potatis, rödbetor 
Höstgryta med vegokebab, kokt potatis, rödbetor 

Tisdag 17/12 
Tomatsoppa med pasta, bröd, mjukost 
Husets soppa 

Onsdag 18/12 
Fisk med frasigt täcke, kokt potatis, dressing 
Grönsaksbiff, kokt potatis, dressing 

Torsdag 19/12 
Jullunch 
 

Fredag 20/12 
Happy friday Vad köket har att erbjuda 
 

Vecka 52 
Måndag 23/12 
Kockens val 

Tisdag 24/12 
Julafton 
 

Onsdag 25/12 
Juldagen 
 

Torsdag 26/12 
Annandag jul 
 

Fredag 27/12 
Kockens val 
 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


